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Лошо решение, Гирпен е по изгодния избори Теодор
Миков 03.01.2019

ГраматикатаДобре е внимателно да прочетете
текста на проекторешението, за да поправите
граматическите грешки.

спирдон
спирдонов 02.01.2019

Как така "..няма данни за цените на..."?Какви
оферти се разглеждат, какви решения се
взимат, при липсващи данни за цени на
допълнителни устройства и подобрения? Ще
плащаме неустойки за такъв вид "поръчки" за
определен кон.

Елена
Боянова 02.01.2019

СтранностиЗдравейте,Интересни факти -
Грипен е с най-добри оперативни
характеристики, има възможност за
разсрочено плащане, но все пак избираме Ф-
16, който е с по-слаби оперативни
възможности и трябва да се плати 100% с
еднократна вноска.Тоест, тотално ще се
променят условията на конкурса - от една
страна ще вдигнем сумата за договора, а от
друга ще позволим да се плати наведнъж. Това
не поставя ли другите участници(например
СААБ) в неравностойно положение, тъй като те
дават предложения на базата на изискванията
на оригиналното запитване?Ясно е, че Ф-16 е
напълно политически избор, предвид
усиленото лобиране на членовете на
ГЕРБ(основно Цветан Цветанов и отскоро много
усилено и Бойко Борисов), но отново остава
привкуса на изключително нагласен конкурс.

Борис Лилов 29.12.2018


